



Lexngo

樂力高

Eco Mission on the go 環保生活每一天

Lexngo is committed to offering innovative design & good quality products to reduce one-off disposable items

樂力高專業研發及生產實用性環保生活產品
鼓勵社會多重用•減少即棄的綠惜生活態度



Welcome for Small or Large order • OEM print • Customisation • Corporate Gift • CSR programme

HKGCC 會員優惠

Special Offers for HKGCC Members

凡於旗艦店 www.lexzop.com 網上購物，於結賬時出示會員證/輸入代用碼「**HKGCC2023**」，即可享**八折**優惠。

With any purchase in Flagship store www.lexzop.com online shop will get **20% off**. Show the member card / enter coupon code when checkout.

公司訂購企業禮品滿 **HK\$20,000** 可享**七折**優惠。（*HKGCC會員專享優惠）

Company orders tailor made Corporate Gift exceed **HK\$20,000** will get **30% off**.
(*Exclusive for HKGCC Member)

條款及細則 Terms and conditions :

只限 HKGCC 會員選購。

Only available to HKGCC member.

以上優惠不可與其他優惠、折扣同時使用，亦不能兌換現金。

The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or privileges, and cannot be redeemed or exchanged for cash.

如有任何爭議，Lexington Limited 保留最終決定權。

In case of any disputes, Lexington Limited shall be final.

優惠期 Privileges valid new expiry date is 31 Dec 2023



網上商店 Online Shop
www.lexzop.com